
Overzicht technische vragen Jaarstukken 2022 (B-23197)

Nr Fractie Codering Bron Vraagstelling Antwoord

1 CDA B-23197-1 schriftelijk Op pagina 5,  paragraaf ‘Verkiezing gemeenteraad’ staat dat de heer Remery op 29 maart 
een koninklijke onderscheiding heeft ontvangen. Dit is onjuist, hij heeft deze bij zijn aftreden 
uit de raad op donderdag 2 juni 2022 ontvangen.

Dit klopt, de uitreiking van de Koninklijke onderscheiding aan dhr. Remery is door burgemeester Van den Belt op 
donderdag 2 juni aan hem uitgereikt na zijn officiële afscheid als raadslid en vóór zijn installatie als wethouder. De 
betreffende onderscheiding had/heeft in dit geval namelijk speciaal betrekking op de periode (van minimaal 12 jaar) dat 
dhr. Remery raadslid is geweest.

2 CDA B-23197-2 schriftelijk Bij de resultaatbepaling geeft u aan dat u een bedrag van € 837.725 doorschuift naar 2023. 
In de jaarrekening staan diverse afzonderlijke bedragen genoemd. Wilt u een ons een 
overzicht doen toekomen waarin u aangeeft welke zaken u overhevelt naar 2023.

In het raadsvoorstel "Jaarstukken 2022" (RD2300108) wordt op blz. 2 en 3 de voorstellen voor het overhevelen van 
budgetten naar 2023 toegelicht.

3 CDA B-23197-3 schriftelijk Mag het overschot van de ontvangen gelden voor de opvang van de Oekraïense 
vluchtelingen behouden blijven of dient de gemeente een gelden terug te betalen. We 
praten immers over een bedrag van € 944.495,--

Het overschot van de ontvangen gelden voor de opvang van de Oekraïense vluchtelingen dient niet te worden 
terugbetaald aan het Rijk.

4 CDA B-23197-4 schriftelijk Op pagina 45  staat: In 2022 zijn in totaal 35 aanvragen voor een geveltuintje gedaan in 
onze gemeente. De inwoners die een aanvraag indienden zijn erg enthousiast. Wij 
verwachten de aanleg in het 1e kwartaal 2023 te realiseren. Is dit inmiddels gerealiseerd?

Alle aanvragen zijn beoordeeld aan de hand van de vastgestelde regels. De regels gaan over de breedte van het 
trottoir en de aanwezigheid van obstakels zoals kabels en leidingen. Alle aanvragen die voldoen aan de regels zijn 
inmiddels aangelegd. Dit zijn tot nu toe 15 geveltuintjes. Er blijven nog aanmeldingen binnen komen.

5 CDA B-23197-5 schriftelijk Op pagina 72  staat bij de investeringsverantwoording Fietspad Volkerak (Nieuw-
Vossemeer – Dinteloord) dat het tracé Dinteloord niet van de grond komt vanwege 
bezwaren door omwonenden. Daarom zijn de gelden niet in 2022 gebruikt. Verwacht u 
binnen afzienbare tijd wel een mogelijkheid om dit tracé aan te leggen?

Het tracé kan in twee delen worden opgeknipt: Dinteloord- Benedensas en Benedensas – Nieuw-Vossemeer. Het eerste 
tracé is niet realiseerbaar, om de eerder aan uw raad gegeven reden.  Het tweede deel is technisch realiseerbaar, maar 
beperkte capaciteit bij beide organisaties heeft concrete afspraken tot nu toe verhinderd. Deze situatie zal op korte 
termijn niet veranderen. Desondanks proberen wij voor het einde van dit jaar overeenstemming met het waterschap 
over dit pad te hebben.

6 CDA B-23197-6 schriftelijk De inkomsten toeristenbelasting ligt fors lager dan 2021 en de begroting 2022. Helaas 
ontbreekt er een toelichting hierop. Kunt u die alsnog geven?

In 2022 heeft er een correctie van € 43.000 plaatsgevonden voor eerdere jaren. Hierdoor is het bedrag lager dan 2021. 
Het verschil met de begroting 2022 komt door een te hoge inschatting van het aantal overnachtingen door 
arbeidsmigranten. Er bleken meer arbeidsmigranten ingeschreven te staan in de Basisregistratie Personen (BRP) dan 
verwacht. Voor iemand die in de BRP staat ingeschreven mag geen toeristenbelasting worden geheven.

7 CDA B-23197-7 schriftelijk Hoe komt het dat in inkomsten rioolheffing fors lager is dan de begroting? Op pagina 52 van de jaarrekening zijn bij het taakveld “riolering” deze lagere opbrengsten aan rioolopbrengsten nader 
toegelicht, In de begroting 2022 (tijdspad september-oktober 2021) is in de doorberekening bij riolering met een hoger 
tarief voor 2022 gehanteerd. In de doorrekening van de begrote tarieven was een stijging voorzien van afgerond 15%. 
Later bij de behandeling van de belastingverordeningen 2022 is in de raadsvergadering van december 2021 besloten 
de tarieven 2022 minder hard te laten stijgen, namelijk maximaal met de inflatie. Hierdoor vallen de werkelijk 
opbrengsten lager uit dan was voorzien. Daarentegen vallen ook de riooluitgaven 2022 lager uit. Hierdoor is het verschil 
tussen de opbrengsten en kosten in 2022 bij riolering beperkt. De tarieven, waarmee in de begroting 2023 is gerekend, 
liggen meer in lijn met de tarieven 2023 die zijn vastgesteld later bij de behandeling van de belastingverordening 2023 
in de raad van december 2022. Dit geldt ook voor de begrote opbrengst aan rioolheffing. 

8 CDA B-23197-8 schriftelijk Graag ontvangen wij een uitgebreidere toelichting op de post inhuur zoals weergegeven op 
pagina 136, alsmede ook een vergelijk met oude jaren.

Zie het overzicht in de bijlage (technische vraag CDA B-23197-8).

9 CDA B-23197-9 schriftelijk Pagina 176: Overzicht overhead: Management/leidinggevende. Begroot € 19.183, na 
begrotingswijziging € 177.419 en de rekening geeft aan € 530.128. Graag ontvangen wij 
hierover een nadere onderbouwing.

Het geeft voor dit onderdeel van de totale overheadkosten een vertekend beeld. Dit betreft, net zoals vorig jaar, de 
stelpost inverdieneffecten van de transitie organisatie. Voor 2022 zijn deze in andere onderdelen van het taakveld 
overhead gedekt.  
De verklaring van het totale verschil van overheadkosten wordt toegelicht in programma 5 op pagina 79.

10 CDA B-23197-10 schriftelijk Pagina 209: afgehandelde moties in 2022. Wat is het verschil tussen punt 11 en 20, tussen 
punt 12 en 19 en tussen punt 13 en 18. Is er sprake van dubbelingen?

Constatering is juist, er zijn per abuis dubbelingen opgenomen in het overzicht.

11 CDA B-23197-11 schriftelijk Kunt u aangeven hoe wij vanuit de balans kunnen zien wat het vrij besteed gedeelte is van 
de algemene reserve.

In de balans (blz. 187) is de vrije ruimte zoals die is vermeld op blz. 20 van de jaarstukken inderdaad niet direct terug te 
vinden. Voor een uitgebreide toelichting op de algemene reserve verwijzen wij u naar de toelichting op de balans (blz. 
194/195).
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12 CDA B-23197-12 schriftelijk We missen een totaaloverzicht van het jubileumfeest 750 jaar Steenbergen/25 jaar 
gemeente Steenbergen. Wilt u een totaaloverzicht toevoegen aan dit document en ons 
hierover informeren.

Alle (burger)raadsleden hebben medio april vanuit de Stichting Jubileumjaar Steenbergen 2022 een exemplaar van het 
verantwoordingsverslag thuisgestuurd gekregen. Dit verantwoordingsverslag is uitgegeven als een magazine, waarin 
uitgebreid wordt teruggeblikt op de totstandkoming, de organisatie, de financiën, de uitvoering en het programma van 
de vele jubileumactiviteiten die in alle kernen van onze gemeente hebben plaatsgevonden. De digitale versie hiervan 
wordt meegezonden bij de beantwoording van deze vraag. Let wel, in verband met de bestandsgrootte dit is een 
zogeheten lage resolutie versie (foto's en afbeelding kunnen zodoende wat onduidelijker overkomen). Desgewenst zijn 
de hoge resolutie versie of extra exemplaren van het fysieke magazine (zolang de voorraad strekt) opvraagbaar bij 
(voormalig) secretaris John Nijssen van de Stichting Jubileumjaar Steenbergen 2022, die zich in de opheffingsfase 
bevindt.


